
Radioaktivni otpad po njivama Srbije?

Zahtev Vladi RS u vezi radioaktivnog đubriva.
Ekološki pokret Vrbasa uputio je Zahtev Vladi RS za informaciju u vezi radioaktivnog
đubriva uvezenog u Srbiju u mandatu Saše Dragina, tadašnjeg ministra poljoprivrede. Gde
je završilo oko 3000 tona fosfata sa sadržajem uranijuma, radijuma, cezijuma i torijuma
iznad bezbednih 3000 bekerela po kilogramu, pri čemu je u zadnji momenat sprečen uvoz
dodatnih ~1000 tona za „Fertil“, preduzeće iz Bačke Palanke?!
I pored informacije koja se oktobra meseca 2016. godine pojavila u medijima o istraživanju
Insajdera i Optužnici koju je podiglo Prvo osnovno javno tužilaštvo u Beogradu protiv Saše
Dragina za uvoz radioaktivnog đubriva, još uvek se ne zna na kojim parcelama je to đubre
završilo i u kojoj meri je kontaminiralo ne samo zemljište i useve, već vodu i vazduh!
Da li neko uopšte meri nivo radioaktivnosti na našim njivama?
Čiji je to zadatak i da li Poljoprivredne stučne službe imaju ove informacije?
Građani Srbije imaju pravo da znaju kakva hrana dolazi na njihovu trpezu, kako se mogu
zaštititi i da li se uopšte mogu zaštiti od štetnih materija u njoj?!
Hoće li se zdravstvo konačno pojaviti sa svojim mišljenjem ili će i dalje da se bavi samo sa
posledicama!?
Kakve to ljude biramo da nas zastupaju u najvišim državnim institucijama, koji mirne savesti
izigraju poverenje svojih birača nerazumnom pohlepom i genocidnom politikom!?
Jesmo li baš ovakvu kaznu zaslužili?!
„Tas Justicije ovih dana je potpuno nebaždaren u Srbiji“!
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